
 

 

SA 0052/II/10         

Protokół nr II/10 
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 13 grudnia 2010 r. 
 

 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, wójt elekt Krzysztof Glajcar, zastępca wójta Henryk 

Odias, skarbnik gminy Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, kierownik GOK 

Lidia Lankocz, kierownik GOPS Krystyna Klimus, przewodnicząca Gminnej Komisji 

Wyborczej Grażyna Porębska-Jochacy, pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radni powiatowi: Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

- Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Stanisław Kubicius, 

- delegat do Rady Powiatowej Śląskiej Izby Rolniczej Bogusław Michalik 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

 

Ad.1. Otwarcie II sesji, przywitanie radnych, wójta, wójta elekta oraz zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1000 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał wójta, wójta elekta, radnych, zaproszonych gości: radnych powiatowych 

Jerzego Sikora oraz Jarosława Bodak, Przewodniczącego Rady Powiatu Stanisława Kubicius, 

sołtysów, delegata do Rady Powiatowej Śląskiej Izby Rolniczej Bogusława Michalik oraz 

pracowników Urzędu Gminy. 
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie II sesji, przywitanie radnych, wójta, wójta elekta oraz zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII oraz I sesji Rady Gminy. 

5. Wręczenie Wójtowi Gminy Goleszów zaświadczenia o wyborze. 

6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Goleszów. 

7. Podziękowania dla ustępującego Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy. 

8. Wystąpienia gości. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

i ustalenia jej przedmiotu działania. 

10.2. powołania Komisji Finansów i Inwestycji i ustalenia jej przedmiotu działania. 

10.3. powołania Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia i ustalenia jej 

przedmiotu działania. 

10.4. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów. 

10.5. uchwalenia wysokości diet radnych. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie II sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Jednocześnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić 

z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad.  
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Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad. Przewodniczący Rady Gminy 

Dariusz Orawiec ogłosił, iż II sesja Rady Gminy odbędzie się zgodnie z ustalonym 

porządkiem obrad. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XLVII oraz I sesji Rady Gminy. 

Protokół z czterdziestej siódmej i pierwszej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionych protokołów. Protokół nr 

XLVII/10 z dnia 10 listopada oraz  protokół nr I/10 z dnia 1 grudnia 2010 r. zostały przyjęte 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wręczenie Wójtowi Gminy Goleszów zaświadczenia o wyborze. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Grażyna Porębska-Jochacy wręczyła 

wójtowi zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej o wyborze na wójta Gminy Goleszów. 

Kopia zaświadczenia stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. Przewodnicząca Gminnej 

Komisji Wyborczej pogratulowała nowo wybranemu Wójtowi zwycięstwa w wyborach. 

 

Ad.6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Goleszów. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wójt gminy wobec rady gminy złożył ślubowanie 

o następującej treści: 

"Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg." 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec pogratulował nowo wybranemu wójtowi objęcia 

tego stanowiska i życzył w tak trudnej i odpowiedzialnej pracy wiele sukcesów. 

Ustępujący wójt Zbigniew Wacławik przekazał nowemu wójtowi Krzysztofowi Glajcar 

symboliczny klucz do Gminy Goleszów, który otrzymał dziewięć lat temu od Pana Janusza 

Gabryś i życzył wszystkiego dobrego. 

Po złożeniu ślubowania wójt Krzysztof Glajcar przekazał zebranym: Ten wynik wyborczy, 

który osiągnąłem dzięki Państwu – mieszkańcom tej gminy zobowiązuje mnie do rzetelnej, 

sumiennej i odpowiedzialnej pracy. Chciałbym jeszcze raz złożyć deklarację, że ten urząd 

który teraz obejmuję będę piastował z wielką odpowiedzialnością, po to aby nasza 

społeczność lokalna, którą jest Gmina Goleszów była jak najlepiej zarządzana. 
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Ad.7. Podziękowania dla ustępującego Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady 

Gminy. 
W tym momencie do obrad dołączył radny Leonard Musioł. 

 

Wójt gminy Krzysztof Glajcar oraz Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec złożyli 

podziękowania za wieloletnią pracę i poświęcenie dla ustępującego wójta Zbigniewa 

Wacławika oraz dla Przewodniczącego Rady V kadencji Jerzego Szalbota.  

 

Ad.8. Wystąpienia gości. 

Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Stanisław Kubicius złożył gratulacje nowo 

wybranemu wójtowi i radnym aby zadbali o zrównoważony rozwój gminy. Podkreślił, że 

trzeba zadbać o to, aby wszystkie sołectwa rozwijały się równomiernie. Przewodniczący 

podziękował również ustępującemu Wójtowi Zbigniewowi Wacławikowi za współpracę. 

Z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia, przewodniczący złożył obecnym 

życzenia. 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami do Rady Gminy nie 

wpłynęła żadna pisemna interpelacja. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

10.1. powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

i ustalenia jej przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na 

członków komisji. 

Radny Leszek Szlauer zaproponował następujące kandydatury radnych na członków Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: Leonard Musiał, Bogusław 

Konecki, Ludwika Czyż, Leszek Szlauer. 

Następnie: 
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Radny Kazimierz Wisełka zgłosił kandydatury radnych: Karol Lipowczan, Paweł Górniak, 

Karol Sojka, Krzysztof Kohut. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radny Leszek Szlauer zaproponował, aby każdy radny mógł oddać tylko jeden głos. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że głosować będzie się kolejno za 

poszczególnymi kandydatami i wybranych zostanie 7 członków komisji z większością 

głosów. Głosy można oddać na każdego kandydata. 

Radna Ludwika Czyż poinformowała, że jest nową radną i jeszcze nie wszyscy się znają. 

Radna chciała dowiedzieć się od kandydatów jakie sprawy są im bliskie.  

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że nie jest to określone w statucie i od 

razu odbędzie się głosowanie składu komisji. 

Następnie przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przeprowadził głosowania za 

poszczególnymi kandydatami, i tak: 

 

„Za” radnym Leonardem Musioł głosowało 15 radnych, 

„Za” radnym Bogusławem Konecki głosowało 7 radnych, („przeciw” 8) 

„Za” radną Ludwiką Czyż głosowało 7 radnych, („przeciw” 8) 

„Za” radnym Leszkiem Szlauer głosowało 15 radnych, 

„Za” radnym Karolem Lipowczan głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Pawłem Górniak głosowało 15 radnych, 

„Za” radnym Karolem Sojka głosowało 15 radnych, 

„Za” radnym Krzysztofem Kohut głosowało 11 radnych, („wstrzymało się” 4) 

 

Radny Bogusław Konecki i radna Ludwika Czyż otrzymali taką samą liczbę głosów. 

Przewodniczący Rady poddał jeszcze raz pod głosowanie wyżej wymienione kandydatury, 

i tak: 

„Za” radnym Bogusławem Konecki głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radną Ludwiką Czyż głosowało 6 radnych, („przeciw” 8, „wstrzymał się” 1) 

 
Przewodniczący ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przedstawił skład osobowy Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 
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Radny Karol Lipowczan – przewodniczący Komisji, 

Radny Leszek Szlauer – zastępca przewodniczącego Komisji, 

Radny Leonard Musioł – członek Komisji, 

Radny Paweł Górniak – członek Komisji, 

Radny Karol Sojka – członek Komisji, 

Radny Krzysztof Kohut – członek Komisji, 

Radna Bogusław Konecki– członek Komisji. 

 

Radny Leszek Szlauer poinformował, że w przedmiocie działania komisji, która zajmować 

będzie się także rolnictwem nie mi informacji na temat współpracy z organizacjami 

pozarolniczymi. Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby: 

Ustalić przedmiot działania komisji w sposób następujący: 

a. opiniowanie projektu budżetu Gminy Goleszów, 

b. opiniowanie wykonania budżetu Gminy Goleszów, 

c. inicjowanie, opiniowanie prac związanych z Planem zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Goleszów, 

d. inicjowanie, opiniowanie programów gospodarczych Gminy Goleszów, 

e. opiniowanie Programu ochrony środowiska Gminy Goleszów, zasad utrzymania czystości 

i stanu sanitarnego na terenie Gminy Goleszów, 

f. inicjowanie, opiniowanie prac związanych z ochroną i kształtowaniem środowiska, 

g. inicjowanie, opiniowanie wszelkich spraw w zakresie zaspokajania zbiorowych potrzeb 

mieszkańców Gminy Goleszów w szczególności: komunalnego budownictwa 

mieszkaniowego, gospodarki nieruchomościami, budowy i remontów dróg gminnych, 

organizacji ruchu drogowego, zaopatrzenia w wodę, budowy kanalizacji, oczyszczalni 

ścieków, melioracji gruntów, prac remontowych innych niż wykonywanych na obiektach 

oświatowych, kulturalnych i sportowych, bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej. 

h. inicjowanie, opiniowanie nazewnictwa ulic, placów i budowy pomników, 

i. współpraca z organizacjami i instytucjami zajmującymi się sprawami rolnictwa, 

j. sporządzanie i przedstawianie Radzie Gminy Goleszów rocznych sprawozdań z działalności 

Komisji. 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że zakres kompetencji komisji 

podany jest w projekcie uchwały w sposób ogólny a nie szczegółowy. Zmiany te są 
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dalekoidące i niektóre propozycje wchodzą w kompetencje pana Wójta. Propozycje radnego 

musiałyby przejść przez nadzór pani mecenas. 

W dalszej dyskusji głos zabrał między innymi radny Kazimierz Wisełka. Zawnioskował on 

aby przyjąć na razie to co mamy dzisiaj, a na komisji przedyskutować temat i przedstawić 

radzie i podjąć decyzję o zmianach. 

Kolejno radny Leszek Szlauer dodał, aby przyjąć zakres działania komisji znajdujący się 

w projekcie uchwały, zaproponował jednak dwie zmiany: 

1. w punkcie h) dodać słowo obiektów, aby punkt brzmiał: h) prac remontowych obiektów 

innych niż oświatowe, kulturalne i sportowe. 

2. dopisać punkt n) współpraca z organizacjami zajmującymi się sprawami rolnictwa. 

Radny Artur Więcław zawnioskował, aby dzisiaj ustalony został tylko skład osobowy 

komisji, a przedmiot działania komisji niech zostanie ustalony na posiedzeniach komisji. 

Wynikiem dalszej dyskusji nad zmianami zakresu działania komisji został poddany pod 

glosowanie wniosek radnego Leszka Szlauera. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianami 

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr II/5/10 w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa i ustalenia jej przedmiotu działania została podjęta jednogłośnie, 

tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

 

10.2. powołania Komisji Finansów i Inwestycji i ustalenia jej przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na 

członków komisji. 

Radny Karol Sojka zaproponował następujące kandydatury radnych na członków Komisji 

Finansów i Inwestycji: Janina Wantulok, Karol Lipowczan, Paweł Górniak, Kazimierz 

Wisełka. 

Następnie: 

Radny Mirosław Sobel zgłosił kandydatury radnych: Artur Więcław, Leonard Musioł, 

Piotr Nowak, Bogusław Konecki, Mirosław Sobel. 
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Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przeprowadził głosowania za 

poszczególnymi kandydatami, i tak: 

 

„Za” radną Janiną Wantulok głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Karolem Lipowczan głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Pawłem Górniak głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Kazimierzem Wisełka głosowało 14 radnych, („wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Arturem Więcław głosowało 9 radnych, („przeciw” 5, „wstrzymał się” 1) 

„Za” radnym Leonardem Musioł głosowało 7 radnych, („przeciw” 6, „wstrzymał się” 2) 

„Za” radnym Piotrem Nowak głosowało 7 radnych, („przeciw” 8) 

„Za” radnym Bogusławem Konecki głosowało 7 radnych, („przeciw” 8) 

„Za” radnym Mirosławem Sobel głosowało 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że członkami Komisji Finansów i Inwestycji zostają 

radni: Janina Wantulok, Karol Lipowczan, Paweł Górniak, Kazimierz Wisełka, Artur 

Więcław, Leonard Musioł, Mirosław Sobel. 
Przewodniczący ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Finansów i Inwestycji. 

  

Po przerwie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przedstawił skład osobowy Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

 

Radny Kazimierz Wisełka – przewodniczący Komisji, 

Radny Paweł Górniak – zastępca przewodniczącego Komisji, 

Radny Janina Wantulok – członek Komisji, 

Radny Karol Lipowczan – członek Komisji, 

Radny Artur Więcław – członek Komisji, 

Radny Mirosław Sobel – członek Komisji, 

Radna Leonard Musioł – członek Komisji. 

 

Radny Kazimierz Wisełka zaproponował, aby w jednym z punktów przedmiotu działania 

komisji wnieść zapis: Kontrola przestrzegania ustalonych przez Radę Gminy procedur 

w zakresie opiniowania przyjmowanych lokalnych projektów. 
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Radny Bogusław Konecki poinformował, że kontrolą powinna się zająć Komisja Rewizyjna. 

Radny Kazimierz Wisełka dodał, że zgadza się z tą wypowiedzią i wycofuje dopisanie tego 

punktu do przedmiotu działania komisji. 

Kolejno radny Leszek Szlauer zaproponował, aby dodać do przedmiotu działania komisji 

jeszcze dwa punkty: 

1. Opiniowanie zbycia, nabycia i zamiany nieruchomości. 

W tym momencie sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że zgodnie 

z ustawą o nieruchomościach, zadanie to zostało przekazane do kompetencji Wójta uchwałą 

Rady.  

Radny Leszek Szlauer podał jeszcze propozycję dopisania drugiego punktu: 

2. Opiniowanie wiążących spraw związanych z gospodarką finansową Gminy 

Goleszów. 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że każda inwestycja musi zostać 

zapisana w budżecie gminy; za dwa tygodnie państwo będziecie opiniować budżet na 2011 

rok. Sekretarz dodała, że nie rozumie sensu dodawania tego punktu. 

Radny Leszek Szlauer poinformował, że  wycofuje dodawanie wyżej podanych punktów do 

przedmiotu działania komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał więc pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Inwestycji. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr II/6/10 w sprawie powołania Komisji Finansów i Inwestycji i ustalenia jej 

przedmiotu działania została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

 

10.3. powołania Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia i ustalenia jej 

przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na 

członków komisji. 

Radny Krzysztof Kohut zaproponował następujące kandydatury radnych na członków 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia: Czesław Joniec, Krzysztof Kohut,  

Kazimierz Wisełka, Karol Lipowczan. 
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Radny Karol Lipowczan nie wyraził zgody na kandydowanie. Swoją odmowę uzasadnił tym, 

iż jest już członkiem dwóch komisji – w tym przewodniczącym jednej z nich. Pozostali radni 

wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Następnie: 

Radny Leszek Szlauer zgłosił kandydatury radnych: Ludwika Czyż, Mirosław Sobel, Piotr 

Nowak, Artur Więcław. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

W tym momencie radny Artur Więcław zabrał głos i zwrócił uwagę: że powstała 

dysproporcja. Na poprzedniej sesji proponowano, aby każdy radny miał możliwość brać 

udział w dwóch komisjach. Natomiast w tym momencie są przypadki, że jeden radny znajduje 

się w trzech komisjach, a są i radni co znajdują się tylko w jednej komisji. Wydaje się to 

niesprawiedliwe i przykre, że tak się stało. Pewna grupa radnych taką podjęła decyzję, na 

zasadzie poukładania stołków. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, że głosowanie jest jawne. 

Radny Artur Więcław dodał, że ma prawo do wypowiedzenia swoich uwag.  Chodzi 

zwłaszcza o nowych radnych, którzy będąc w jednej komisji nie będą mogli uczestniczyć w 

obradach. Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że do każdej komisji 

można było zgłaszać kandydaturę radnych. Radny Artur Więcław dodał, że byli oni 

zgłaszani, ale i tak macie większość. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał, że to smutne słowa, że jesteśmy my i wy.  

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska zakomunikowała, że zgodnie z przepisami komisje 

i posiedzenia rady są jawne, więc każdy może w nich uczestniczyć. 

W tym momencie radny Artur Więcław zgłosił swoją rezygnację z kandydatury na członka 

komisji. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poprosił o dalsze zgłaszanie członków do składu 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. 

Radny Leonard Musioł zgłosił kandydaturę radnego Bogusława Koneckiego. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następnie przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przeprowadził głosowanie za kandydatami, 

i tak skład Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia przedstawia się następująco:  

Czesław Joniec, Krzysztof Kohut,  Kazimierz Wisełka, Ludwika Czyż, Mirosław Sobel, 

Piotr Nowak, Bogusław Konecki. 
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Przewodniczący ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia. 

  

Po przerwie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przedstawił skład osobowy Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia: 

 

Radna Ludwika Czyż – przewodniczący Komisji, 

Radny Bogusław Konecki – zastępca przewodniczącego Komisji, 

Radny Czesław Joniec – członek Komisji, 

Radny Krzysztof Kohut – członek Komisji, 

Radny Kazimierz Wisełka – członek Komisji, 

Radny Mirosław Sobel – członek Komisji, 

Radna Piotr Nowak – członek Komisji. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, czy są jakieś pytania lub sugestie co do 

zakresu działania komisji. 

 

Radna Ludwika Czyż zapytała, o współpracę z organizacjami pozarządowymi. 

Sekretarz gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że praktycznie w każdym temacie 

znajdują się organizacje pozarządowe: ochrona zdrowia, pomoc społeczna, polityka 

prorodzinna, kluby sportowe. 

Wynikiem dalszej dyskusji złożony został wniosek radnej Ludwiki Czyż, aby w punkcie h) 

zamiast słów klubów sportowych wpisać: organizacji pozarządowych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Ludwiki Czyż, który został 

przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał więc pod 

głosowanie projekt uchwały ze zmianą w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

 

Uchwała nr II/7/10 w sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia i ustalenia jej przedmiotu działania została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami 

„za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  
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10.4. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przedstawił ile wynosi zakres wynagrodzenia 

wójta. Radni otrzymali te informacje w projekcie uchwały. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że obecnie wynagrodzenie wójta 

wynosiło: 

− wynagrodzenie zasadnicze  – 5 300,00 zł 

− dodatek funkcyjny   – 1 700,00 zł 

− dodatek specjalny   – 2 100,00 zł, tj. 30% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 

zostało ono uchwalone w dniu 25 czerwca 2008 r. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poprosił radnych o propozycje dotyczące 

wynagrodzenia wójta. 

Radny Krzysztof Kohut zaproponował następujące wynagrodzenia wójta gminy: 

− wynagrodzenie zasadnicze  –   4410,00 zł 

− dodatek funkcyjny   –  1 000,00 zł 

− dodatek specjalny   – 1352,50 zł, tj. 25% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

Radny uzasadnił swoją wypowiedź, iż: z uwagi na to ,że jest nowy wójt, więc z góry 

zaświadczam, że kwoty z górnej półki były by nonsensem.  

Kolejno radny Leszek Szlauer zaproponował, ustalenie wynagrodzenia wójta gminy na 

dotychczasowym poziomie tj: 

− wynagrodzenie zasadnicze  – 5 300,00 zł 

− dodatek funkcyjny   – 1 700,00 zł 

− dodatek specjalny   – 2 100,00 zł, tj. 30% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod glosowanie wnioski złożone przez 

radnego Krzysztofa Kohuta i Leszka Szlauera. 

W głosowaniu nad wnioskami w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Goleszów udział brało 15 radnych. 

„Za” wnioskiem radnego Krzysztofa Kohuta głosowało 8 radnych, 7 było „przeciw”. 

„Za” wnioskiem radnego Leszka Szlauera głosowało 7 radnych, 8 było „przeciw”. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w projekcie uchwały należy wpisać 

następujące wynagrodzenia wójta gminy: 

− wynagrodzenie zasadnicze  –   4410,00 zł 

− dodatek funkcyjny   –  1 000,00 zł 

− dodatek specjalny   – 1352,50 zł, tj. 25% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych.  

Uchwała nr II/8/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów została 

podjęta 8 głosami „za” przy 7 głosach sprzeciwu.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

 

10.5. uchwalenia wysokości diet radnych 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat projektu uchwały w sprawie wysokości 

diet radnych. 

Radny Krzysztof Kohut zawnioskował, aby wysokość diet radnych pozostawić na takim 

samym poziomie jak dotychczas. 

Kolejno radny Leonard Musioł zawnioskował, aby wysokość diet radnych obniżyć o 50%. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod głosowanie wnioski złożone przez 

radnego Krzysztofa Kohut i Leonarda Musioł. 

W głosowaniu nad wnioskami w sprawie ustalenia wysokości diet radnych udział brało 

15 radnych. 

„Za” wnioskiem radnego Krzysztofa Kohuta głosowało 8 radnych, 7 było „przeciw”. 

„Za” wnioskiem radnego Leonarda Musioł głosowało 7 radnych, 8 było „przeciw”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wysokość diet radnych pozostanie na takim 

samym poziomie jak dotychczas. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr II/9/10 w sprawie w sprawie uchwalenia wysokości diet  radnych została 

podjęta 8 głosami „za” przy 7 głosach sprzeciwu.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9  do nin. protokołu.  
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Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

− odbyły się już w kilku sołectwach przedświąteczne spotkania seniorów. Wójt 

podziękował za zaproszenia. Spotkania odbyły się już w Dzięgielowie, Puńcowie, 

Lesznej Górnej i Godziszowie, 

− w minioną sobotę odbyło się spotkanie opłatkowe XVIII Oddziału Ziemi Cieszyńskiej 

Związku Polskich Spadochroniarzy, na tym spotkaniu ustępujący wójt Zbigniew 

Wacławik odebrał zaszczytny medal 20-lecia Zarządu Głównego Związku Polskich 

Spadochroniarzy, za całokształt działalności. Wójt pogratulował tak zaszczytnego 

odznaczenia, 

− 4 grudnia odbyła się druga tura Ligi Piłki Siatkowej, 

− 4 grudnia odbył się również w Goleszowie IX Międzynarodowy Konkurs Skoków 

Narciarskich Dzieci i Młodzieży, 

− 11 grudnia odbyła się trzecia kolejka amatorskiej ligi piłki siatkowej Gminy 

Goleszów, 

− Wójt poinformował o zaproszeniu na Indywidualne Mistrzostwa Gminy Goleszów 

w tenisie stołowym o puchar Wójta Gminy Goleszów, które odbędą się w SP 

w Dzięgielowie w dniu 18 grudnia, godz.14.00. 

 

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące informacje: 

− radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych zgodnie z art. 24h ustawy 

o samorządzie gminnym (Dz. U. 2001 Nr 142, poz. 1591). Druki zostały przekazane 

radnym na I sesji, 

− 20 grudnia o godz. 10.00 odbędzie się szkolenie radnych, a o 11.30 wspólne 

posiedzenie komisji stałych, 

− 14 grudnia w Katowicach odbędzie się szkolenie na temat oświadczeń majątkowych, 

szczegółowe informacje można uzyskać w biurze rady, 

− Przewodniczący Rady podziękował za zaproszenia na przedświąteczne spotkania 

seniorów. 
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Przewodniczący Rady zapytał radnych o propozycje w jakich godzinach powinny odbywać 

się sesje. Radny Karol Lipowczan zaproponował aby sesje odbywały się o godz. 15.00, tak 

jak w poprzedniej kadencji. Rada w głosowaniu podjęła decyzję, że sesje odbywać się będą o 

godz. 15.00. 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Radny Karol Lipowczan zapytał w sprawie oświadczenia o działalności gospodarczej 

prowadzonej przez małżonka, które należy złożyć do 30 dni od dnia ślubowania radnego. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym art. 24j, radni oprócz oświadczenia majątkowego, są zobowiązani do 

złożenia oświadczenia o działalności gospodarczej prowadzonej przez ich małżonka, jeżeli 

działalność ta wykonywana jest na terenie gminy, w której osoba obowiązana do złożenia 

oświadczenia pełni funkcję lub jest zatrudniona. 

Kolejno sołtys Grażyna Foltyn- Skutek poinformowała, że sołtysom kończy się kadencja 

i należałoby ustalić termin spotkania z wójtem gminy i ustalić zebrania wiejskie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poprosił sołtysów aby zostali na sali po zakończeniu sesji 

aby ustalić termin spotkania.  

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Ustępujący Wójt Zbigniew Wacławik podziękował za bardzo dobrą i owocną współpracę 

swoim najbliższym współpracownikom: Barbarze Madzi- skarbnik gminy, Henrykowi 

Odiasowi- zastępcy wójta, Bogusławie Podżorskiej- sekretarz gminy. Słowa podziękowania 

skierował również do kierowników referatów oraz pracowników Urzędu Gminy, dyrektorów 

instytucji kultury i jednostek organizacyjnych urzędu, radnych i sołtysów. Wójtowi 

Krzysztofowi Glajcarowi oraz przewodniczącemu Rady Dariuszowi Orawiec, ustępujący wójt 

życzy dużo sukcesów, wytrwałości, siły i dobrej współpracy. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec podziękował i złożył również podziękowanie dla 

Zbigniewa Wacławika w imieniu nieobecnego sołtysa Wernera Zając. 

Kierownik GOK Lidia Lankocz zaprosiła wszystkich na świąteczny kiermasz, który będzie 

trwał przez 3 dni od 20.12. do 22.12 . Również artyści z Wędryni będą przedstawiali swoje 

prace. 

Radny Artur Więcław zakomunikował, że radni powinni wspólnie dążyć do celu i dla dobra 

całej gminy. Dodał również, że nie użyje już słów my – wy, jesteśmy jedną radą i chce żeby 

wszyscy współpracowali dla dobra całej gminy. 
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Ad.15. Zakończenie II sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1215 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam II sesję Rady Gminy Goleszów”. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 

 

 


